

Academic Year 2024-2025 Circular # 158 Date: Tuesday 10/06/2025

Subject: The Significance of Medical Fees

(Fees AED 315 per student from KG1 to Grade 12)

Dear DIPS Community Members,

Greetings from Dubai International Private School

At Dubai International Private School, we prioritize the well-being and safety of students while they are under our care. To help you understand the importance of the School Medical Fees, we would like to provide an in-depth explanation of how these fees contribute to students' health and overall educational experience.

- Comprehensive Health Services: The School Medical Fees are essential for providing students with access to comprehensive health services within the school premises. This includes routine health check-ups, first-aid support, vaccinations (when and where applicable), and general medical care.
- <u>Timely Medical Attention:</u> Having a medical facility on-site ensures that students receive timely medical attention in case of injuries, illnesses, or emergencies. Quick access to healthcare professionals is crucial for the well-being and safety of all students.
- 3. Preventive Care: Regular health check-ups and screenings are conducted to identify and address health issues early. This proactive approach to healthcare helps prevent the spread of contagious diseases and ensures that your child remains in good health.
- 4. Medication Management: For students with chronic medical conditions or those requiring medication during school hours, the school nurse or medical staff can administer medications as prescribed by healthcare providers, ensuring that students' health needs are met during school hours.
- 5. <u>Health Education:</u> The school medical team also plays a vital role in health education. They provide information on hygiene, nutrition, and healthy lifestyle choices, empowering students with knowledge to make informed decisions about their health.
- 6. Support for Special Health Needs: For students with special health needs or allergies, the school medical team works closely with families to develop individualized health plans, ensuring that students' unique needs are met and that they can fully participate in school activities.

<u>الموضوع:</u> أهمية الرسوم الطبية

(الرسوم 315 درهم للطالب الواحد من صف الروضة الأولى وحتى الثاني عشر)

حضرة السادة أولياء الأمور و أفراد مجتمعنا المدرسي،

تحية طيبة من مدرسة دبي الدولية الخاصة،

في مدرسة دبي الدولية الخاصة، نعطي الأولوية لرفاهية الطلاب وسلامتهم أثناء وجودهم تحت رعايتنا. ولمساعدتكم على فهم أهمية الرسوم الطبية المدرسية، نود أن نقدم شرحًا متعمقًا لكيفية مساهمة هذه الرسوم في صحة الطلاب والخبرة التعليمية الشاملة.

- الخدمات الصحية الشاملة: الرسوم الطبية المدرسية ضرورية لتزويد الطلاب بإمكانية الوصول إلى الخدمات الصحية الشاملة داخل مباني المدرسة. ويشمل ذلك الفحوصات الصحية الروتينية، ودعم الإسعافات الأولية، والتطعيمات (متى وحيثما أمكن)، والرعاية الطبية العامة.
- 2. <u>الرعاية الطبية في الوقت المناسب:</u> يضمن وجود منشأة طبية في الموقع حصول الطلاب على الرعاية الطبية في الوقت المناسب في حالة حدوث إصابات أو أمراض أو حالات الطوارئ. يعد الوصول السريع إلى المتخصصين في الرعاية الصحية أمرًا بالغ الأهمية لرفاهية وسلامة جميع الطلاب.
- الرعاية الوقائية: يتم إجراء فحوصات وفحوصات صحية منتظمة لتحديد المشكلات الصحية ومعالجتها مبكرًا. يساعد هذا النهج الاستباقي للرعاية الصحية على منع انتشار الأمراض المعدية ويضمن بقاء الطلاب بصحة جيدة.
- 4. إدارة الأدوية: بالنسبة للطلاب الذين يعانون من حالات طبية مزمنة أو أولئك الذين يحتاجون إلى الدواء خلال ساعات الدراسة، يمكن لممرضة المدرسة أو الطاقم الطبي إدارة الأدوية على النحو الموصوف من قبل مقدمي الرعاية الصحية، مما يضمن تلبية الاحتياجات الصحية للطلاب خلال ساعات الدراسة.
 - 5. التثقيف الصحي: يلعب الفريق الطبي بالمدرسة أيضًا دورًا حيويًا في التثقيف الصحي. أنها توفر معلومات عن النظافة والتغذية وخيارات نمط الحياة الصحي، وتمكين الطلاب بالمعرفة لاتخاذ قرارات مستنيرة بشأن صحتهم.
- 6. <u>دعم الاحتياجات الصحية الخاصة:</u> بالنسبة للطلاب ذوي الاحتياجات الصحية الخاصة أو الحساسية، يعمل الفريق الطبي بالمدرسة بشكل وثيق مع العائلات لتطوير خطط صحية فردية، مما يضمن تلبية الاحتياجات الفريدة للطلاب وإمكانية مشاركتهم بشكل كامل في الأنشطة المدرسية.



Academic Year 2024-2025 Circular # 158 Date: Tuesday 10/06/2025

- 7. <u>Emergency Preparedness:</u> The School Medical Fees contribute to the school's preparedness for emergencies. Having professionally-trained medical personnel and necessary supplies on hand is critical for responding effectively to any health-related emergencies that may arise.
- 8. Peace of Mind: Knowing that students have access to medical care while at school provides peace of mind for families and students. It allows you to focus on students' education, knowing that their health needs are well taken care of.
- 9. <u>Compliance with Health Regulations:</u> The provision of on-site medical services ensures that the school complies with health regulations and guidelines, which is crucial for maintaining a safe and healthy learning environment.

Thank you for your attention.

Kind Regards,

DIPS Leadership and Management Team

- الاستعداد لحالات الطوارئ: تساهم الرسوم الطبية المدرسية في استعداد المدرسة لحالات الطوارئ. يعد وجود طاقم طبي مدرب تدريبًا احترافيًا وإمدادات ضرورية في متناول اليد أمرًا بالغ الأهمية للاستجابة بفعالية لأي حالات طوارئ قد تنشأ ذات صلة بالصحة.
- الحق البال: معرفة أن الطلاب يمكنهم الحصول على الرعاية الطبية أثناء وجودهم
 في المدرسة يوفر راحة البال للعائلات والطلاب. فهو يسمح لك بالتركيز على تعليم
 الطلاب، مع العلم أن احتياجاتهم الصحية يتم الاعتناء بها جيدًا.
- الامتثال للوائح الصحية: يضمن توفير الخدمات الطبية في الموقع امتثال المدرسة للوائح والمبادئ التوجيهية الصحية، وهو أمر بالغ الأهمية للحفاظ على بيئة تعليمية آمنة وصحية.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام.

أفضل التحيات،

فريق القيادة المدرسية